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De dia 2 a dia 20 de desembre, es va tornar 
posar en marxa la recollida de joguines per a 
les famílies més necessitades de Llubí. Una 
vegada acabada la recollida, els tècnics de 
Serveis Socials faran una valoració per saber 
a quines famílies van destinades. 
Aquesta iniciativa ha tingut una molt bona 
acollida, i de part de l’Àrea de Serveis Socials, 
es dóna les gràcies a totes les famílies que 
han participat.

Estimats llubiners i llubineres, 
Com a batle de Llubí, és una gran satisfacció dirigir-me a tots vosaltres amb motiu del full informatiu de 
Nadal, temps de retrobament familiar i de bones intencions.
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Un altre tema important, és la negociació amb la congregació de les Religioses Franciscanes per a 
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Congregació. Esper poder arribar a un acord favorable pel poble.
Continuam adecentant Llubí, ara per l’entrada del carrer Creu, amb la construcció d’una paret i voravia 
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a la biblioteca
Aquest nou espai a la biblioteca, substituirà el Casal de Joves, i oferirà 
nombroses activitats i ofertes pels joves.
L’Ajuntament té previst obrir el nou Punt de Trobada Juvenil el proper 
dissabte 11 de gener, i per això, ha realitzat millores d’acondicionament a 
una de les sales de la biblioteca per adaptar-lo com a tal. Per tal motiu, els 
joves disposaran d’un nou espai a on podran trobar material lúdic, internet, 
educatiu i laboral, entre d’altres.
Antònia Llompart, actual bibliotecària, serà l’encarregada de gestionar 
aquest Punt de Trobada i dinamitzar-lo, organitzant tots tipus d’activitats i 
donar l’opció als joves del poble a aportar idees i suggerències. 

L’Ajuntament ha adquirit una nova màquina 
escombradora per poder així, millorar el servei de 
neteja de carrers.
Aquesta adquisició ha suposat una inversió de 60.708 
€  que l’Ajuntament ha fet front amb recursos propis, 
i que es pagarà amb 48 mensualitats de 1.264,75 €, 
amb el sistema de Renting.
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L’ajuntament...

L’Ajuntament de Llubí ha habilitat el teatre municipal com a sala 
de projeccions.
L’Ajuntament de Llubí ha prioritzat, durant aquests darrers dos 
anys, l’adecuació del teatre municipal com a sala de projeccions 
amb el seu equipament de so, equip de  projecció, nova pantalla, 
adquisició de mobiliari adequat i el pintat de negre de la sala, 
el que li dona la configuració adecuada per a les projeccions 
de cinema, essent aquest, el detall de les darreres inversions 
realitzades:
Pintar el teatre de negre  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 1.952’89 €
Equip de so  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 6.985’03 €
Projector  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 3.019’10 €
Pantalla  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 3.071’99 €
Mobiliari  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 584 €

Peró qui dona vida i raó de ser a aquestes inversions és 
l’Associació “Es Quinqué”, que amb la seva dedicació ha fet 
realitat que cada cap de setmana a Llubí es pugui anar al 
cinema. Poden veure pel·lícules actuals amb les condicions de 
una sala comercial, tant per els grans, com per els més petits. És 
una solució d’oci, entreteniment i cultura prou interesant.
Des de l’ajuntament volem manifestar públicament el nostre 
agraïment a les persones que formen l’Associació Cultural “Es 
Quinqué” per aquesta iniciativa, pel seu treball i professionalitat a 
l’hora de dur a terme la seva activitat de programació i projecció 
de pel·lícules. Fa uns dies que es va signar el conveni de 
col·laboració entre l’Ajuntament i dita Associació. Com podeu 
observar a la fotografia adjunta, el president de “Es Quinqué,” 
Domingo Quetglas i el batle de Llubí, Joan Ramis, procedeixen 
a la signatura del conveni.
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El passat 4 de desembre, es va signar un acord entre el Consell de Mallorca i 
l’Ajuntament de Llubí de cooperació técnica, per la redacció de projectes. En 
aquest cas, el projecte escollit ha estat per la construcció d’un pavelló cobert 
al poliesportiu municipal.
Com sabeu, la construcció d’un pavelló cobert és una assignatura pendent. 
L’Ajuntament va començar amb wl’adquisició d’uns terrenys annexes al 
poliesportiu, per poder disposar de la titularitat del lloc allà on es podria 
ubicar el pavelló. Ara, el proper pas, ha estat la signatura del conveni de 
cooperació técnica per la redacció del projecte. D’aquesta manera, el Consell 
Insular es fa càrrec de les despeses, suposant un estalvi important pel nostre 
ajuntament.
Som conscients de que no serà fàcil veure l’execució del pavelló, perquè no 
disposam de recursos, i així com estan les coses, no podem acollir-nos a cap 
subvenció, peró el més important es anar avançant.
Enguany han estat 14 els municipis que s’han beneficiat d’acords de 
cooperació tècnica amb el Consell Insular.

Signa un conveni amb el Consell 
.!(&(!0$-+$(&!*&.(2B!-+!&0!*&.$8!**5&-29!(+
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Congela tots els 
imposts municipals
És voluntat de l’equip de Govern, no augmentar la càrrega fiscal 
dels llubiners. Així, durant aquest exercici 2013, no s’ha augmentat 
cap impost, ni taxa, ni preu públic municipal. Aquesta congelació 
dels imports i la no actualització de l’IPC ha estat compensada per 
la reducció de despesa a altres partides del pressupost.
Tal i com ha sortit als mitjans de comunicació, el municipi de Llubí 
és un dels 5 municipis de Mallorca amb la pressió fiscal més baixa. 
No obstant això, tampoc s’ha deixat de banda la no realització 
d’inversions municipals i així, fins final d’any, es construirà un altra 
pista de pàdel al Polisportiu, es millora i condiciona el carrer Son 
Bordoi o s’arreglen les aceres del  carrer Creu.
Tenim molt clar que fins que acabi la legislatura no s’incrementaran 
impostos ni taxes. Les úniques modificacions han estat degudes 
per complir amb el Pla d’Ajust i poder pagar als proveïdors a 
través d’un prèstec bancari. Hi ha el compromís de què en el 
moment que es retorni el prèstec, es tornaran els impostos 
augmentats (ICIO, Plusvàlues i taxa de guals i de certificats final 
d’obra) a la situació original.

Continua millorant 
els accesos al poble
Després de l’entrada d’Inca, ara toca l’entrada de sa Pobla.
L’Ajuntament, a través d’un conveni amb el SOIB, ha contractat 
dos treballadors en situació d’atur per realitzar aquesta obra.
Els propietaris dels solars han cedit gratuïtament, a l’Ajuntament, 
els terrenys on s’ha construït una voravia des del carrer Creu fins 
l’àrea recreativa. 
També s’han tancat els solars amb paret seca i s’ha col·locat 
enllumenat públic. 
Es tracta d’una obra que millorarà la seguretat dels vianants i 
l’accés a l’àrea recreativa. Des de l’Ajuntament volem agraïr als 
propietaris Biel Ferriol Cloquell, Miquel Llompart, Xavier Perelló i 
a la família Torrens, la cessió gratuïta dels terrenys, la seva total 
col·laboració i bona predisposició, en tot moment, per facilitar la 
realització d’aquesta millora que contribueix a l’embelliment del 
nostre entorn urbá.

Consolida
X"($&0!&*$&%!*&cQdT
Llubí celebrà, el passat 17 de novembre, una nova edició de la 
seva tradicional Fira de la Mel. Enguany s’han complit catorze 
anys d’aquesta iniciativa, única a Mallorca i que està totalment 
instaurada al calendari de fires de la nostra illa. Mostra d’això, 
és que tot i el mal temps, molts de llubiners i visitants de tots els 
indrets de Mallorca, no se la van voler perdre i acudiren a la cita 
acompanyats de paraigües.
A més, com cada any, s’han organitzat tota una sèrie 
d’esdeveniments relacionats amb el món de l’apicultura. Ddes 
del curs d’iniciació a l’Apicultura, fins a la diada de l’Associació 
Balear d’Apicultors, on els seus socis van assistir a una 
conferència impartida per Antonio Gómez Pajuelo, on s’hi van 
aportar coneixements tècnics i solucions als problemes dels 
apicultors de les Illes Balears.
Enguany també ha tingut lloc el VII Concurs de Mels de les 
Illes Balears, el qual cada vegada conta amb més participació 
i reconeixement públic, amb mels de 
cada vegada de més qualitat i que 
atorga dos premis a cada una de les 
tres categories. Els resultats de l’anàlisi 
de les mostres varen dictaminar els 
següents resultats:

Mel de Primavera
1r Fco Javier Gibert Mas (Mallorca) 
2n Miquel Vives Gili (Mallorca)
Mel de Tardor
1r Emeric Faltiska (Eivissa)
2n Miquel Vives Gili (Mallorca)
Mel Original
1r Antoni Martorell Cànaves (Mallorca)
2n Sebastià Capó Munar (Mallorca)

L’Ajuntament de Llubí va homenejar al Sr. Joan Vidal Vaquer, 
Toni Gelabert Ramis (Coramet) i Jaume Llabrés Martorell per 
ser els pioners de la Fira Tradicional, ja que des de l’any 1913 
es celebra la fira. També es va homenejar a Tomeu Amengual, 
membre  de la tercera generació de l’olleria Sa Penya de Pòrtol, 
qui exposa a la fira des del seu començament.

L’ajuntament...

Concedeix, per 
primera vegada, 
$B)0!/&$*/&!/.2(+"/+!/&
individuals llubiners
L’Ajuntament, per primera vegada, ha concedit unes ajudes als 
esportistes individuals federats, empadronats al municipi, per tal 
d’ajudar d’aquesta manera, a sufragar les despeses que duu la 
participació a les mateixes.
Un total de 530 € s’han destinat a aquesta ajuda i s’han repartit 
segons el reglament aprovat al mes de març pel Ple. Els 
esportistes subvencionats són:
Damià Ramis Pons i Guillem Torrens Perelló amb 124.70 €.
Monserrat  Mariano Ramis, Miquel Mariano Ramis i Joan Torrens 
Perelló amb 93.53 €.
Des de l’Àrea d’Esports de l’Ajuntament, es vol ajudar i potenciar 
l’esport individual i es preveu destinar a aquestes ajudes 1.000 
€ per a l’any 2014.

Cartell guanyador Fira de la Mel 2014
Autor: Mert Ayhan Ahmed
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L’Ajuntament de Llubí, ha donat feina a cinc persones de 
manera temporal, perquè realitzin projectes d’interès social. 
Aquests projectes són: vigilància al Punt Verd, condicionament 
d’aceres del municipi i millora i embelliment de l’entrada del 
carrer Creu.
Aquestes cinc persones, es trobaven a l’atur i cobraven un 
subsidi que no passava els 400 €. L’Ajuntament, a més de 
mantenir-los en actiu, complementarà el subsidi que cobra 
cada seleccionat, per tal de què aquests cobrin al manco, el 
salari mínim interprofessional. D’aquesta manera, el Consistori 
s’assegura de que puguin cobrir les necessitats més bàsiques  
de la vida quotidiana.
L’Ajuntament ha posat en marxa aquest projecte, perquè creu 
que aquesta és una via perquè el desocupat mantingui el seu 
contacte amb el mercat laboral. Cal afegir, que els treballs 
de col·laboració social no constitueixen cap relació laboral 
amb l’administració on es presten els serveis, però sí que 
contribueixen a l’adquisició d’experiència laboral, i en definitiva, 
a millorar les possibilitats d’accés al mercat de treball.
Per a poder accedir a aquest programa, les persones admeses 
havien d’estar a l’atur, havien de figurar inscrits en l’Oficina del 
Servei d’Ocupació que correspon al municipi de Llubí i havien 
de ser perceptores de prestacions o subsidis per desocupació.

Desprès de molts d’anys, el carrer Son Bordoi canviarà d’aspecte. 
Es tracta d’un dels carrers més deteriorats del poble. Per finals 
de gener, està previst que començin les obres de millora i 
condicionament d’aquest carrer. 
L’empresa llubinera Construccions Miquel Bestard ha estat 
la guanyadora del concurs públic, per realitzar la millora, 
L’Ajuntament va convidar a totes les empreses locals a participar 
a dit concurs. 
Un total de 78.000 € seran els que s’invertiran en aquest projecte, 
que millorarà la circul·lació i l’evacuació de les aigües pluvials.

E*&-$((!(&G2'&W2(02"7 
canviarà d’aspecte

Nova pista de pàdel 
al poliesportiu
L’Ajuntament ha destinat 37.000 € per a la construcció d’una 
nova pista de pàdel, que s’ubicarà al Poliesportiu. D’aquesta 
manera es solucionarà la manca d’horaris per poder practicar 
aquest esport, que tanta força té al nostre municipi. L’empresa 
llubinera Rafel Bestard, ha estat la guanyadora d’aquest concurs, 
a on es varen presentar dues empreses més.

Festa de la gent gran
Enguany, per les festes de Sant Feliu, es va celebrar la festa 
de la Gent Gran, consistent en un homenatge als veïns de Llubí 
majors de 85 anys. Es varen convidar a 86 majors, dels quals 
assistiren 54. Els actes que es celebraren foren una missa, 
durant els transcurs de la qual es va entregar un obsequi als 
homenatjats, per part del Batle i la Regidora de l’Àrea de Serveis 
Socials, Educació i Sanitat, i a la sortida de la mateixa, es va 
oferir un refresc per tots els assistents. Especialment emotiu va 

L’ajuntament...

Dóna feina temporal $&f&+(!9$**$02(/&$+)($+/

ser l’acte d’homenatge a la persona més major dels poble la 
Sra. Catalina Perelló Cladera (de can Fiolet), que en l’actualitat 
té 98 anys. 
En posterioritat, es va entregar una foto del grup d’assistents, 
així com un foto de cada un, en el moment de l’entrega dels 
obsequis.
Als homenatjats que no pogueren assistir a l’acte per diferents 
motius, les fou entregat l’obsequi a casa seva per part del Batle, 
la Regidora de l’Àrea de Serveis Socials, Educació i Sanitat, i el 
Regidor de Cultura.
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L’Ajuntament destina 8.400 € a les entitats esportives del 
municipi. Un any més, i per tal de fomentar la pràctica de l’esport, 
s’han concedit les ajudes a clubs i associacions esportives del 
poble. Aquestes ajudes s’han repartit segons el reglament de 
subvencions.
SUBVENCIONS CLUBS ESPORTIUS LOCALS
Club Escacs Ibull . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 261.76 €
Club Gimnàstica Itaca . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 738.66 €
Associació Ball Modern . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 230.22 €
Escuderia TR Balear . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 586.76 €
Club Pàdel Llubí . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 283.58 €
Club Petanca Vila de Llubí . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 608.10 €
CDA Llubí . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 5.690.92 €
SUBVENCIONS ENTITATS CULTURALS
L’Ajuntament destina 6.100 € a les entitats culturals del municipi. 
La junta de Govern Local va acordar concedir aquests ajuts, 
segons el reglament de subvencions  a entitats culturals:
Amipa Ceip Duran Estrany . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 1.900 €
Club d’Esplai Es Turó . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 1.900 €
Coral Castell Llubí . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 1.400 €
Amics de la 3a edat . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 900 €

Total: 6.100 €

Dedica una sala 
a la memória dels 
llubiners difunts

L’ajuntament...

Concedeix subvencions a   les entitats esportives
                                                       i culturals

g!(($0$&-2*;*24)"&
envelleix fent salut
Dia 22 de novembre de 2013, es va realitzar al Casal d’Entitats a 
la Sala Multifuncional, una xerrada col·loqui, referent a envelleix 
fent salut, la qual fou realitzada per la Sra. Xisca Serra Sansó, 
responsable d’infermeria del Centre de Salut de Sineu, amb una 
gran participació. Des de l’Àrea de Serveis Socials apostam per 
aquest tipus d’actes.

Posa en marxa 
$B)0!/&0!&%29"*"+$+&
per a estudiants
Dins de la política que portar a terme l’Ajuntament de Llubí, de 
col·laboració, ajuda i recolçament per a les famílies del nostre 
poble que tenen fills i filles estudiants, l’Ajuntament ha aprovat 
per primera vegada, la creació d’unes ajudes específiques de 
mobilitat destinades a col·laborar amb les despeses derivades 
del transport per a estudiantes universitaris, de batxillerat, de 
cicles formatius de grau mitjà i superior. 
L’objectiu d’aquesta línia d’ajuts és estimular i fomentar els 
estudis superiors entre els joves del municipi, que amb aquesta 
ajuda podran sufragar part de les despeses derivades de la seva 
formació.
La dotació econòmica per a aquesta convocatòria per al curs 
2013-2014 és de 5.400 €. La quantitat aprovada per cada una 
de les quaranta sol·licituts ha estat de 135 euros.
Per tal de poder optar a aquestes ajudes l’alumne:
- Ha estat empadronat al municipi de Llubí els dos darrers anys, 
- Ha verificar que ha estat matriculat a estudis reglats universitaris, 
batxiller, cicles formatius de grau mitjà i superior, durant el 
curs acadèmic 2013/2014 en qualsevol Universitat o Centre 
homologat fora del municipi de Llubí.

El dia 11 d’octubre de 2011, el Sr. Bernat Perelló Mateu, amb 
escrit dirigit a l’Ajuntament, va manifestar que era dipositari de 
fotografies dels difunts enterrats al cementiri municipal de Llubí, 
exposades a l’entrada del cementiri en la festivitat de Tots Sants, 
i al mateix temps va sol·licitar a l’Ajuntament la col·locació, 
per ordre cronologic, de les esmentades fotografies des de la 
inauguració del cementiri.
Propossant la instal·lació d’un panell permanent a la sala 
d’espera, amb les fotografies dels difunts enterrats aportades 
per els seus familiar, essent una manera més d’honorar als 
nostres avantpassats.
Per la pasada festivitat de Tots Sants, es va mostrar la sala 
acondicionada per la col·locació de les fotografies, gràcies a 
l’aportació económica de Cristóbal Rosselló Perelló ”Troquet”, a 
on es va poder veure una mostra representativa. Peró degut a 
l’antiguetat del cementiri (any 1930) faran falta uns anys de feina 
i d’inversió, per arribar a les imatges dels difunts dels nostres dies.
Els familiars interessats en aportar fotos, s’han de dirigir a 
l’Ajuntament, en hores d’oficina.
Hem d’agraïr la col·laboració d’en Bernat Perelló Mateu “de 
cal mestre Bernat”, que ha posat a disposició de l’Ajuntament, 
la seva recopilació de fotografies dels difunts, aportades pels 
familiars.
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Benvolguts Llubiners i Llubineres:
Arriben, com cada any, unes festes en les que 
tots ens ajuntem en família i/o amb els amics 
per compartir uns moments de germanor. 
Arriba Nadal i es temps de solidaritat i de 
treure el millor somriure per disfrutar d’ uns 
dies envoltats de màgia que ens permeten per 
moments oblidar-nos de la crua realitat. 
Volem aprofitar aquestes línies per fer una 
mica de repàs a la situació política del poble 
que, tot i no esperar menys, poc ha variat 
en quan a l actitud dictatorial i impositiva de 
l’equip de govern del Partit Popular. Per una 
part tots els llubiners i llubineres em hagut 
d assumir un important increment en els 
imposts municipals tot i la negació de tota 
l’oposició en bloc, lògicament al Partit Popular 
li entra per una orella i li surt per l’altre el 
que els representants d’ una majoria dels 
ciutadans de Llubí pensa. Ens demanem si 
era necessari aquest increment. Si ens guiem 
per les publicacions a la premsa que situen 
a Llubí com un dels pobles més sanejats 
econòmicament, no ho entenem. Igualment 
indiquen, i es pot entendre com explicació, 
que som uns dels pobles amb la pressió fiscal 
més baixa de l’illa, perfecte, però... això es 
motiu suficient? Podem arribar a entendre 
una pujada si fos necessària per la inversió 
en millores del poble però no és el cas, 
simplement ho entenem per l’incompetència 
dels responsables dels comptes públics del 
poble. Igualment per això, un any més, ha 
estat impossible aprovar el pressupost per 
l’any entrant. Un pressupost que no indica 
ni de lluny les necessitats del poble, un 
pressupost irreal i constituït amb el mètode 
de “copiar i pegar”. A més com de costum 
ni una simple consulta o al menys opinió 
als partits que estem a l’oposició i que al 
menys podrien haver servit per ampliar 
els punts de vista de l’equip de govern.  
Menció a part és el tema del polèmic TIL. 
Un tema espinós que en essència a lo millor 
no és mala opció però que sense dubte és 
molt millorable. Entenem el TIL com una eina 
que ajudaria als nostres estudiants a obrir 
fronteres i a adquirir nous coneixements, 
creiem que hauria de servir per això. El que 
no compartim és la visió oculta i que no vol 
explicar el Partit Popular. Per ells el TIL no 
significa el que explicavem abans, significa un 
atac en contra del català i la cultura pròpia, en 
cap cas ho veuen o ho volen aplicar com una 
normativa educativa útil. 
Quina ha estat la postura del Batle de Llubí 
en aquest assumpte? Doncs en resum i per 
simplificar-ho: M’és igual el sentiment del 
poble, no m’ importa, simplement lleialtat a 
una imposició partidista i al qui no li agradi 
que miri a una altre banda. Aquesta és l 
actitud del nostre Batle. Per una part, a Llubí, 
abstenint-se, ell i tot el Partit Popular, a la 
votació en rebuig del mètode d’aplicació del 
TIL i per tant és donava a entendre que el 
poble de Llubí rebutjava el TIL, i per l’altre 
en la consulta impositiva del President Bauzà 
als seus “súbdits” sense importar-li per res 
el que el que Llubí havia triat, mostrant-
li total suport. En fi, ens representen?  
Per acabar només ens queda desitjar a tothom 
unes bones festes i bon any nou que esperem 
sigui millor que aquest que deixem enrere. 
Com sempre volem recordar que els membres 
de l’agrupació socialista PSIB-PSOE de Llubí 
estem a la total disposició dels llubiners i 
llubineres per tal de fer arribar a l’Ajuntament 
tota inquietud que puguin tenir. 

AGRUPACIÓ SOCIALISTA DE LLUBÍ 
PSIB-PSOE  

LLUBÍ NECESSITA RESPONSABILITAT   

A l’Ajuntament de Llubí, lamentablement, les 
coses no van bé. Fins ara es tractava de 
l’immobilisme de sempre, res de nou davant 
un seguit de legislatures en què el PP ha fet 
del conformisme el seu dia a dia. Però ara la 
cosa empitjora. 
La revisió de les Normes Subsidiàries 
està suspesa, el Consell ha fet un informe 
demolidor, més de 40 pàgines de deficiències 
que farien pujar els colors a qualsevol batle. 
Les conseqüències són importants ja que 
afecten qualsevol nou projecte que es 
vulgui fer. D’altra banda, el batle va aprovar 
un Catàleg de Patrimoni ple de greuges 
comparatius i incoherències que ara es veu 
paralitzat per no aconseguir els suports 
mínims al Ple. L’actuació política de la nova 
urbanització UAC-2 també han estat caòtica... 
El darrer capítol: els pressuposts de 2014. 
El batle és incapaç d’aconseguir el suport, 
ni tan sols l’abstenció, d’algun grup polític 
per aprovar-los. La solitud de l’equip de 
govern és evident fruit de governar sense cap 
participació i de l’obsessió de voler negligir els 
grups de l’oposició. 
Ens preocupa molt la incapacitat de governar 
a l’Ajuntament. Lluny de estar satisfets, 
procuram trobar solucions. Ara mateix hem 
aprovat un conveni de col·laboració amb 
la policia local de Maria i s’ha evitat una 
unificació irresponsable que ens imposava 
el comandament i el quarter a Maria. Hem 
esmenat moltes equivocacions i injustícies 
a propietaris del Catàleg de Patrimoni, tot i 
que encara consideram que és negatiu. Es va 
aturar la proposta de Batlia d’iniciar la compra 
de ca ses Monges per 600.000 €, un preu 
excessiu pel poble de Llubí que sap bé com 
es va construir el convent. També advertírem 
de les conseqüències del Pla d’ajustament 
del PP que suposa apujar imposts, retallar 
subvencions a entitats, anul·lar ajudes 
i pagar interessos als bancs. Ara mateix, 
amb les al·legacions que hem presentat, ens 
oferim a possibilitar juntament amb la resta 
de l’oposició l’aprovació dels pressuposts 
2014. Únicament exigim baixar la despesa de 
dietes de càrrecs polítics (32.000 €), baixar 
la despesa corrent prescindible, augmentar 
inversions i consensuar-les, i donar més 
suport als serveis públics. Les inversions han 
d’estar planificades i justificades. Les prioritats 
clares. No es poden eliminar partides, com ara 
la compra del solar de l’escola, sense més 
alternatives. 
A principi de legislatura vàrem adquirir el 
compromís de donar suport a tot allò que fos 
positiu per Llubí. Així ho hem fet i ho seguirem 
fent. Demanam a l’equip de govern que deixi 
de banda la prepotència i pensi més en Llubí. 
Un batle ha de tenir capacitat de lideratge, 
capacitat d’arribar a acords, capacitat de 
donar estabilitat a l’Ajuntament. El PSM no 
donarà suport a un batle que actuï d’esquena 
al poble per després ser reprovat públicament, 
però sí que donarà el suport necessari a un 
batle que sàpiga escoltar i prioritzi Llubí per 
sobre de partidismes. Són moments difícils i 
ho tenim ben clar, i per això ajudam a cercar 
solucions. 
Però oblidem ara els problemes i esperem 
un bon 2014. Nadal és aquí. Són dies d’estar 
amb la gent i per la gent. Dies que feim 
projectes comuns, dies per descansar i fer 
poble. Les persones que formam l’agrupació 
del PSM de Llubí volem aprofitar l’avinentesa 
per donar-vos els molts d’anys i desitjar-vos, 
de tot cor, unes bones festes de Nadal.

PSM-Entesa Nacionalista de LLubí         

Pot funcionar un poble sense aprovar els 
pressuposts? Raons per les quals el nostre 
partit no ha aprovat els pressuposts:
Falta de previsió amb els ingressos, com 
exemple podem posar la partida de les taxes 
de l’escoleta, una  partida que es pot calcular 
euro per euro l’equip de govern pressuposta 
una quantitat que no és real.
Revisió cadastral: ens venen que l’ajuntament 
ha congelat els impostos, però se’ls oblida 
dir que hi ha un augment en els ingressos 
perquè l’estat, és a dir, el govern den Rajoy, 
fa una revisió del cadastre, d’allò que tots els 
que tenim propietats haurem de pagar més, 
perquè si revisen segur no serà a la baixa..I 
això que a les oficines de l’ajuntament hi ha 
una persona que fa aquesta revisió. I l’equip 
de govern no ha pensat a informar als altres 
regidors.
Tampoc no es preveu què fer amb els doblers 
del superàvit dels pressuposts d’enguany, què 
amaguen dins aquest superàvit..
Són uns pressuposts inflats, irreals i impossi-
bles de dur a terme.
La responsabilitat de tots els regidors, de 
l’oposició i de l’equip de govern, és fer el 
millor pels llubiners i llubineres, i no dubteu 
que el nostre partit complirà amb aquesta res-
ponsabilitat i restam a la vostra disposició per 
dur a terme les inversions i les idees que ens 
vulgueu fer arribar.
En lloc de fer grans inversions i obres grans, 
creiem que el nostre poble necessita un bon 
manteniment, com ara pintar els ferros del 
Passeig de la Riba, pintar els passos de via-
nants de la carretera, netejar les zones de jocs 
infantils cada dia,buidar les papereres, arre-
glar els bancs de les distintes places ... volem 
recordar que un bon batlle o un bon regidor no 
només és bo pel que fa sinó pel que conserva.
I què pensa fer l’equip de govern amb l’edifici 
de Ca ses Monges? No hi ha cap partida pre-
vista, on començaran els menuts les classes 
el curs que ve?
La promoció del nostre municipi hauria de ser 
una prioritat i no conformar-se en gastar 5.000 
€ en banderoles i eslògans que no es veuen 
ni s’entenen. On són els doblers de l’1% cul-
tural que havien d’arribar per posar estàtues? 
Perquè no tenim ni estàtua ni res, i només hi 
ha dos garrovers morts, entre una cosa i una 
altra,segur que hi ha una cosa que està bé i és 
bona per a tots els llubiners i llubineres.
Tenim uns talaiots deixats de la mà de 
l’ajuntament, un molí, propietat de tots, tancat 
quasi sempre, un circuit de torrents bruts i 
plens de trastos, una ermita preciosa,un cen-
tre antic a la part de Son Ramis,... uns bars i 
restaurants que fan mengera, uns comerços 
amb bons productes i sense promocionar 
gens ni mica. Creis que tot això no ha de 
menester promocionar i destinar doblers dels 
pressuposts. Enguany ha estat el Centenari 
de la nostra fira,i s’ha promocionat gens? Un 
homenatge de 10 minuts per 100 anys de 
feina!!!
La informació i el diàleg són bàsics per 
entendre’s i arribar a acords amb els regidors 
de tots els partits que la gent va votar, i no 
només no dialoguen ni informen sinó que 
diuen mitjes veritats als regidors i als habitants 
de Llubí.
Com cada any el PI de Llubí vos desitjam 
un Bon Nadal, plens d’il·lusió i esperança i 
recordar a totes les famílies de Llubí que som 
afortunats de viure en aquesta terra.

PI LLUBÍ
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L’Àrea de Serveis Socials, de l’Ajuntament de Llubí, ha col·laborat 
amb l’Institut Mallorquí d’Afers Socials (IMAS), Àrea de Gent 
Gran, per la realització del programa de suport Psicosocial pels 
Familiar Cuidadors de persones en situació de dependència 
(2013-2014).
Aquest programa consisteix en dues fases, una primera fase de 
formació general, a la qual es varen realitzar quatre sessions, 
durant les dues primeres setmanes de setembre, per a totes les 
persones que hi han estat interessades en aquesta temàtica, 
siguin cuidadors o no. I una segona fase, que es realitza des de 
el mes d’octubre fins el mes de maig, en la qual, les persones 
que ja siguin cuidadores, assisteixen a una trobada mensual amb 
el personal de l’Institut Mallorquí d’Afers Socials (IMAS), amb 
l’objectiu de sensibilitzar tota la comunitat, i millorar la qualitat 
de vida de les persones familiars cuidadores que viuen aquesta 
realitat.

L’ajuntament...

El CDA Llubí ja 
disposa d’una 
bugaderia en 
el poliesportiu 
municipal, gràcies 
a l’ajuda de 
l ’ A j u n t a m e n t , 
que ha aportat la 
quantitat de 9.980 
€ per la seva 
construcció.

Nova bugaderia
 al poliesportiu

La matinada del 7 al 8 de setembre, un total de 18 persones 
partiren de Llubí des de la plaça de la Carretera. A ells s’hi 
sumaren 18 que partiren d’Inca i 57 des de Caimari. També un 
grup de persones va assistir a l’ofici, i ho feren amb l’autocar que 
va posar l’Ajuntament a disposició del poble.
Va ésser un vespre molt fosc i estava molt ennuvolat, fins i tot 
va ploure una mica, però no lo suficient perquè els marxaries 
desistissin de fer la pujada. Des de l’Ajuntament volem donar les 
gràcies a n’en Toni Figuerola, un any més per organitzar-ho tot.

?)B$0$&$&N*)-&$&.!)
 de la part forana

Programa de suport psicosocial pels familiar 
cuidadors de persones en situació de 
0!.!'0C'-"$&cQdTOcQdh&

L’objecte de la convocatòria és l’atorgament, per part de l’Ajuntament de 
Llubí, d’ajuts per a l’adquisició de llibres de text i material escolar lectiu, 
per al curs 2013-2014 a les famílies amb fills, que cursen ensenyament 
obligatori, és a dir, Educació Primària i Infantil.
Les ajudes econòmiques, tenen la finalitat de donar suport econòmic a 
la despesa que suposa l’adquisició de llibres de text, a la famílies del 
municipi de Llubí i està destinada a la compra de llibres de caràcter 
obligatori per l’alumne.
Aquest any, s’han modificat  les bases que regulen la concessió d’aquest 
ajut, per tal que també i pugin optar tots aquells nins/es en edat escolar 
i empadronats a Llubí, encara que no cursin el curs al Col·legi Públic 
Duran Estrany.
L’Ajuntament tenia previst destinar 5.000 € en aquests ajuts, però l’equip 
de govern de l’Ajuntament de Llubí, va decidir donar les seves dietes 
d’un Ple (399€) per incrementar aquesta partida.

La penya Blaugrana va organitzar la V Duatló “Fira de la Mel” en 
la col·laboració de l’Àrea d’Esports de l’Ajuntament.
Es va dur a terme el dia 10 de novembre i comptà en 200 
participants. 
Els guanyadors locals foren Guillem Torrens, Sebastià Darder i 
Monserrat Mariano.
Des de l’Àrea d’Esports de l’Ajuntament, volem donar 
l’enhorabona a la Penya Blaugrana per la organització de la prova.

V duatló fira de la mel

Esperem que, amb aquesta nova infraestructura, s’hagi pogut 
respondre a una de les necessitats que tenia el Club.

 al poliesportiu
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